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Jednym z najciekawszych nazwisk na włoskim rynku będzie latem Lorenzo

Tonelli, łączony już zimą z najlepszymi klubami w Serie A. Ostatnio media

donosiły nawet, że obrońca ma przejść do Lazio, jednak ze słów

prezydenta klubu z Toskanii, Fabrizio Corsiego, wydaje się, że może być

inaczej. 

 

- Transfery z Vioą? W ostatnich latach pozyskałem wielu graczy z Fiorentiny, mam

trzech graczy na miarę topowych klubów, jak Saponara, Tonelli i Mario Rui i byłbym

dużo szczęśliwszy oglądając ich w Fiorentinie niż w Milanie. Tonelii w Violi?

Fiorentina go chciała, ale również Roma i Napoli, które oferowały więcej - mówi

dla Lady Radio.

 

Corsi zdradzał już wiele razy w mediach, że Roma próbowała pozyskać Tonellego w

styczniu. Gdy się nie udało, Giallorossi postawili na Zukanovica z Sampdorii, którego

sprzątnęli sprzed nosa VFB Stuttgart.
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